

豆巴成型机豆巴子设备长度三米

产品名称	豆巴成型机豆巴子设备长度三米
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9595.00/台
规格参数	品牌:福达机械 机器别名:豆巴机 产地:江西萍乡
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

豆巴成型机豆巴子设备长度三米

自动豆粿机器主要特点：1.《我爱发明》专访品牌。2.机器采用不锈钢材质，干净卫生，易清理，温度好控制。分多种加热方式3.自动撒配料：可撒黄豆 花生 瓜子 芝麻等，多少量可以调节。4.自动注料后、自动进油炸锅油炸，且时间可调。5.自动出料：油炸时间到后，产品炸好后会自动出料。6.自动脱膜，成型效果好，模具可更换。目前公司生产的是第五代豆粿机，油炸过程中不会飘起。7.升温快，不容易黑坏油，产生坏油味，产品保质期长。8.有专门的装置，清渣。9.放料桶低温循环防止料糊发酵。10.我公司专业油炸设备近二十年，油炸设备几十种，技术成熟，设计合理，具体联系我们可以有视频观看。

The main features of automatic soybean cake machine are as follows: 1. I love inventions. 2. The machine is made of stainless steel. It is clean, sanitary, easy to clean and temperature is well controlled. Divide into a variety of heating methods 3. Automatically sprinkle ingredients: sprinkle soybeans, peanuts, melon seeds, sesame, etc., the amount can be adjusted. 4. After automatic feeding, fry in frying pan automatically, and the time can be adjusted. 5. Automatic discharging: After frying time, the product will be discharged automatically after frying. 6. Automatic film removal, good forming effect, mold can be replaced.

型号：FDDB-100，材质：不锈钢，重量：380公斤，产量：定做

Model: FDDB-100, material: stainless steel, weight: 380 kg, output: custom-made

豆粿子是产自江西赣州客家的一种零食，属于膨化食品。制作原料以黄豆、面粉和米粉为主，油炸成圆饼，然后花生点缀在上面，入口松脆酥香，也叫月亮粿。别名也叫花生粿，黄豆粿，铜勺饼，豌豆饼等。

。

Soybean cake is a kind of snack from Ganzhou Hakka in Jiangxi Province, which belongs to puffed food. The main raw materials are soybeans, flour and rice flour, fried into round cakes, and then decorated with peanuts. The entrance is crisp and fragrant, also known as the Moon Pan. The alias is also called peanut cake, soybean cake, copper spoon cake, pea cake and so on.

适用范围：适合做豆巴子、花生巴、月亮巴、豌豆饼、豆饼、铜勺饼等食品。在生产过剩中容易清渣，有专门清渣。每一个设计都是结合实际生产

Scope of application: Suitable for making bean paste, peanut paste, moon paste, pea cake, bean cake, copper spoon cake and other foods. In excess production, it is easy to clear slag, and there are special cleaning slag. Every design is combined with actual production.

豆巴生产线基本结构：本全自动豆巴生产线配备有油温自动控制系统，加热系统，适用于各类豆巴、月亮巴、花生巴、铜勺饼、豌豆饼等食品。